
Éves beszámoló 2023 

Szombathy Dénes Gyula önkormányzati képviselő 

„A kezdet az egésznek a fele.” Arisztotelész 

2022. december 18-án az időközi választáson mandátumot nyertem és 2023 elején 

letettem a képviselői esküt. A következőkben beszámolok a képviselői tevékenységemről 

az azóta eltelt időszakban. 



Juta dombi lakótelep 

 

A Juta dombi lakótelep környéki közkedvelt zöldterületet járva sokaktól hallottam, hogy 

nincsenek errefelé padok. Az ügyben intézkedtem, így mostantól három pad várja itt a 

megpihenni vágyókat. Elkészült a vízcsap is, amit a Juta-dombra kértek a környéken 

lakók. Mostantól mindenki felfrissítheti magát, aki a szabadba látogat, hiszen az általam 

kihelyeztetett padok és hulladékgyűjtők mellett már az ivóvízcsap is a lakosok 

rendelkezésére áll. Az új csap nagy segítséget fog jelenteni azok számára is, akik 

házikedvencükkel érkeznek a parkba. 

 

https://fb.watch/oIiO1unzl_/  

 

 

 

 

 

Karácsonyra pedig még érkezik ide egy napelemes lámpa is, amit a képviselői keretem 

fennmaradt részéből sikerült intéznem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://fb.watch/oIiO1unzl_/


 

 

Immár 2. alkalommal a Juta dombon emlékeztünk Fáklyás felvonulással ‘56 hőseire. 

https://fb.watch/oP8Y_Jy8OV/  

 

 

 
  

https://fb.watch/oP8Y_Jy8OV/


Vécsey lakótelep 

Többen jelezték számomra, hogy a parkot 

középen átszelő járda a játszótér melletti részen 

megsüllyedt. Ennek következményeként esőben 

hatalmas pocsolyák keletkeztek, amiket a járda 

melletti sárban kellett kikerülni, ami 

babakocsival még nagyobb problémát okozott. 

Az érintett járdaszakasz kijavításáról 

intézkedtem, így újra kényelmes és biztonságos 

a parkban való közlekedés. 

 

 

 

 

 

 

Az itt lakók kérésének megfelelve megtettem a szükséges lépéseket és elkészültek a 

parkolósáv-felfestések az Orsolya utcában. Most már könnyebb, rendszerezettebb lesz a 

parkolás az itt lakók számára. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Az Aradi vértanúkra emlékeztünk október 6-án a Vécsey emlékműnél. 

 

 

  



Testület 
 

Minden testületi ülésen felszólaltam a körzetemet érintő problémákkal kapcsolatban. 

Legyen szó a Vécsey lakótelep parkolási problémáiról, vagy a temetőnk helyzetéről. 

Több lakó is felhívta a figyelmemet egy az Alsó határút és a pesterzsébeti temető között 

lévő elhanyagolt, poros, rendezetlen területre. Fontosnak tartom, hogy ne csak a belső, 

hanem a külső kerületrészeken is történjenek fejlesztések, ezért szeretném előmozdítani a 

terület rendbehozatalának ügyét.  

 

Végre ismét biztonságossá vált az átkelés a Vörösmarty Mihály Református Általános 

Iskola előtt. Az önkormányzat képviselő-testületi ülésen jeleztem, hogy az iskola előtti 

zebrák felfestése lekopott, ezért kértem, hogy a gyerekek biztonsága érdekében mielőbb 

fessék újra azokat. 

 



 

 

Elkezdődött a Pesterzsébeti Temető rendbetétele, miután nyílt levélben fordultam a 

temető üzemeltetőjéhez. A temető állapotára rengetegen panaszkodtak, az augusztusi 

vihar után pedig a helyzet még rosszabb lett. 

 

https://fb.watch/oP7-an2KXc/  

 

 

  

https://fb.watch/oP7-an2KXc/


 

„Egy vérből valók vagyunk” 

 

A nemzeti összetartozás napja alkalmából tartottunk megemlékezést a pesterzsébeti 

Székelykapunál, emlékezve a magyar történelem legnagyobb tragédiájára, a trianoni 

békediktátum aláírásának napjára.  

 

Az összetartozásunk érzését erősítő rendezvényen ünnepi beszédet mondott Koncz 

Hunor János Székelykeresztúr, Pesterzsébet testvérvárosának polgármestere is. 

 

Fontosnak tartjuk a testvérvárosi kapcsolatok ápolását, építését, ezért is látogattunk el 

Székelykeresztúrra, ahol Koncz Hunor polgármesterrel és a képviselő-testület tagjaival 

találkoztunk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Környezetünk 

 

Sokan eljöttek arra az alkalomra, amelyen balkonládába ültetett növényeket osztottam a 

lakosoknak körzetem képviselőjeként, az önkormányzat kezdeményezésének keretében. 

 

 

 

A TeSzedd! – Önkéntesen a tiszta Magyarországért akcióhoz csatlakozva, a kerületi 

Fidesz-frakció tagjaival együtt szedtük a szemetet a pesterzsébeti kiserdőben. A jövőben 

is minden tőlünk telhetőt megteszünk annak érdekében, hogy Pesterzsébet szebb, 

tisztább hellyé váljon!  

 

 

  



Közbiztonság 
 

Nagyon fontos, tanulságos beszélgetésen vettünk részt az önkormányzat Rendészeti 

Osztályán a pesterzsébeti Fidesz frakcióval. 

Többek között Burkus Csaba osztályvezetővel is beszélgettünk közrenddel, 

köztisztasággal kapcsolatos témákról, így például az illegális hulladéklerakás 

problémájáról és megoldásáról, illetve a kerületi térfigyelő kamerarendszer bővítésének 

lehetőségeiről. 

 

Két kamera az egyeztetésünk és kérésem alapján kiépítésre került a körzetemben a Juta 

dombon és a Lehel utcában. 

A pesterzsébeti rendőrkapitánnyal, Dávid László r. alezredessel egyeztettünk a rendőrség 

terveiről, céljairól. A képviselő-testület előtt volt a kérelmük, hogy a rendőrség 

tetőterében szállásokat alakíthassanak ki, ezzel is vonzóbbá téve a fiatal rendőr 

kollégáknak a kerületi szolgálatot és növelhessék az állomány létszámát.  

 

 



Facebook oldalam linkje, amin követhető a tevékenységem: 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100086728639142 

Budapest, 2023.12.05. Szombathy Dénes Gyula 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100086728639142



